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Protokół Nr XXV/2016 
 XXV sesji Rady Powiatu w Giżycku 
      z dnia 24 listopada 2016 r. 

BR.0002.10.2016 
XXV Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu Monika Ł ępicka-Gij. Oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Powitała radnych oraz wszystkich obecnych na sali gości.   
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że w statutowym terminie nie wpłynęły 
uwagi do protokołu XXIV sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 27 października 2016 r. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała przyjęcie w/w protokołu pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14 - jednogłośnie. 
Protokół XXIV sesji Rady Powiatu z dnia z dnia 27 października 2016 r. został przyjęty. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do porządku obrad. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała porządek XXV sesji: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XXIV sesji z dnia 27 października 2016 r.   
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na obszarze Powiatu 

Giżyckiego wraz z informacją o wynikach kontroli obiektów o podstawowym 
znaczeniu dla obszaru powiatu. 

7. Informacja Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w zakresie przestrzegania 
prawa budowlanego w powiecie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu rozliczania i udzielania dotacji szkołom 
i placówkom niepublicznym o uprawnieniach publicznych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Giżyckiego.  

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków z PFRON 
w 2016 r.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2016. 
12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie sesji.       

 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta W. Strażewicz powiedział: 

1) Na ogłoszony nabór na dyrektora Domów Dziecka – placówek, które rozpoczną swoją 
działalność 1 lutego 2017 r. wpłynęły 2 oferty, z których jedna została odrzucona 
z przyczyn formalnych, ponieważ osoba nie miała wymaganych kwalifikacji. Po 
przeprowadzonym postępowaniu naborowym postanowiliśmy powierzyć funkcję 
dyrektora p. Bernadettcie Wojtuń, która pełni obecnie funkcję dyrektora placówki 
prowadzonej przez Caritas. Na ukończeniu są już prace związane z podłączeniem 
ciepła do budynku na Staszica, w trakcie są prace polegające na połączeniu dużego 
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i małego budynku światłowodem, który jest niezbędny do instalacji telefonu, 
kablówki, monitoringu zewnętrznego. 

2) Na wniosek p. Zbigniewa Piestrzyńskiego,  dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie, odwołaliśmy go z członka Powiatowej Rady Działalności Pożytku 
Publicznego naszego powiatu, w to miejsce powołaliśmy p. Justynę Barczak, 
pracownicę PCPR. 

3) Dokonaliśmy zmian w składzie komisji konkursowej do otwartych konkursów ofert  
na realizację zadań publicznych zleconych sektorowi pozarządowemu w latach 2016 – 
2018. W miejsce dotychczasowych przedstawicieli PCPR p. Małgorzaty Kulik i p. 
Małgorzaty Zambrowskiej powołaliśmy p. Marka Trypucia i p. Justynę Barczak. 

4) Niestety, z powodu braku chętnych nie udało sie nam sprzedać 3 działek 255/14, 
255/15, 255/16 przy ul. Wodociągowej. 

5) Przyjęliśmy projekt budżetu powiatu na rok 2017, który został już przekazany radnym. 
6) Przyjęliśmy priorytety do otwartych konkursów ofert w 2017 roku – są to: 

1. Zadania z zakresu profilaktyki i promocji zdrowia. 
2. Wsparcie organizacji pozarządowych poprzez prowadzenie usług doradczych na 

rzecz NGO. 
3. Zadania z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa narodowego. 
4. Zadania z zakresu kultury fizycznej i sportu. 
5. Zadania z zakresu udzielenia nieodpłatnej pomocy prawnej oraz zwiększania 
świadomości prawnej społeczeństwa. 

6. Zadania z zakresu pomocy społecznej. 
7. Dofinansowanie wkładu własnego organizacji pozarządowych. 

7) Podpisaliśmy list intencyjny w sprawie podjęcia współpracy partnerskiej z Powiatem 
Lęborskim, w którym wyraziliśmy wolę wzajemnej współpracy na płaszczyźnie 
turystycznej, gospodarczej, oświatowej i kulturalnej, ochrony zdrowia, ochrony 
środowiska, kultury fizycznej i sportu opierając się na wymianie doświadczeń 
i informacji pomiędzy samorządami obu powiatów. Inicjatorem podjęcia współpracy 
była strona lęborska, a rozpoczynamy ją od współpracy naszych Ośrodków Szkolno – 
Wychowawczych. 

8) W Olsztynie odbyła się uroczysta Gala zorganizowana przez Wojewodę W – M 
podczas której ogłoszono laureatów konkursu Żagle Warmii i Mazur. W kategorii W-
M Nagroda Jakości i w podkategorii Organizacje Publiczne nagrodę główną otrzymał 
nasz Powiatowy Urząd Pracy, który w roku poprzednim uzyskał wyróżnienie. 
Serdeczne gratulacje! 

9) W dniu wczorajszym ukonstytuowała się Powiatowa Rada Rynku Pracy, która pełni 
funkcje doradczą Starosty, liczy sobie 11 osób, przewodniczącą została p. Halina 
Poboży dyrektor biura Cechu Rzemiosł Różnych i Przedsiębiorców.  

10)  Informacje z obszaru oświaty: 
1. 16 listopada gościliśmy delegację z miasta Jurbarkas na Litwie. Nasi goście 

planują zbudować u siebie mały port pasażerski, pokazaliśmy im Ośrodek 
Zofiówka w Rynie, Międzyszkolną Bazę Sportów Wodnych, stocznię i port 
Żeglugi Mazurskiej oraz giżycką Ekomarinę z siedzibą mazurskich ratowników. 
Rozmawialiśmy z litewską delegacją również o możliwości współpracy 
w obszarze edukacji. 

2. W  Centrum Żeglarstwa Wodnego i Lodowego w Olsztynie odbyło się  
podsumowanie sezonu startowego 2015/2016 połączone z wyróżnieniem 
najlepszych bojerowców w poszczególnych kategoriach wiekowych. Giżyccy 
żeglarze lodowi drugi rok z rzędu wygrali punktację klubową pozostawiając za 
„rufą” MK Ż Mikołajki i Warmię Olsztyn i 23 inne kluby. 

3. W Katowicach odbył się VIII Ogólnopolski Mityng pływacki Olimpiad 
Specjalnych. Do reprezentacji województwa W-M powołanych zostało 3 
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zawodników z naszego Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego. Maciej 
Galica zdobył brąz na 25  m stylem dowolnym, a Michał Czajka złoto na dystansie 
50 m . Trenerem jest nauczyciel SOS-W p. Emanuel Zeman. 

4. W Olecku odbył się Regionalny Turniej gry w warcaby klasyczne dla dzieci 
i młodzieży niepełnosprawnej intelektualnie. W kategorii szkół podstawowych 
i ponadgimnazjalnych uczniowie naszego SOS-W zdobyli pierwsze miejsca. 

11)  Szpital – Wicestarosta M. Drzażdżewski oraz radni Jan Krysiuk i Jacek Łożyński 
uczestniczyli w posiedzeniu zespołu poselskiego ds. sprywatyzowanych szpitali, na 
którym przekazano posłom informację o naszym sporze z Grupą Nowy Szpital. 

 
Pytania do Zarządu: 
J. Łożyński podziękował Wicestaroście M. Drzażdżewskimu, bo to dzięki niemu wyjazd do 
Warszawy doszedł do skutku. 
H. Sarul  zapytała o działkę przy szpitalu, na której znajduje się stacja dializ, zapytała kto 
czerpie korzyści z dzierżawy za tę działkę,  szpital -  czy powiat, który jest właścicielem.  
Z jej wiedzy w 2009 r. skończyła się umowa dzierżawy i ktoś chyba dzierżawi ją dla stacji 
dializ dalej, ale kto czerpie zyski. Poprosiła o zainteresowanie się tematem, gdyż taki 
przypadek był w Mrągowie, że stacja dializ zapłaciła czynsz dzierżawny w całości za przyszłe 
20 lat. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że sprawdzimy. 
Innych pytań i uwag do Zarządu nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
H. Sarul  zapytała o bezpieczeństwo energetyczne szpitala – czy podjęto działania, żeby 
jeszcze w tym roku kupić agregat prądotwórczy z autostartem, bowiem jako właściciel spółki  
ponosimy odpowiedzialność za pacjentów, a tylko dzięki zbiegowi okoliczności nikt nie 
poniósł szkody. 
H. Sarul  zapytała o kwotę, jaką udało się nam zebrać w tym roku od samorządów i na co 
zostały te pieniądze wydane.  
E. Ostrowska poinformowała, że przejście dla pieszych na ul. Daszyńskiego ( na wysokości 
szkoły) jest częściowo usunięte, ale piesi chodzą nim jak dawniej i stwarza to wielkie 
niebezpieczeństwo. Poprosiła o przeanalizowanie możliwości przywrócenia przejścia.  
J. Łożyński zapytał czy Starosta podjął inicjatywę w celu pozyskania pieniędzy u Wojewody 
lub Ministrów, gdyż wiadomym jest, że oni na koniec roku dysponują tzw. górkami – 
stwierdził, że warto poczynić takie starania. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział: 
-  w sprawie agregatu spotkamy się z p. J. Bogaczem, jeśli kierownictwo szpitala stwierdzi, że 
jest to zakup priorytetowy, to będziemy podejmować starania, niemniej w tym roku będzie to 
trudne. Musimy uzbroić się w cierpliwość. Z wójtami też planujemy spotkanie na temat 
szpitala.  
- 240 tys. zł udało się zebrać ( Ryn nie dał 10 tys. zł), wydano je na zakup oprzyrządowania 
do cyfryzacji Rtg, które kosztowało 322 tys. zł. 
- przejście na ul. Daszyńskiego – realizację powierzymy dyrektorowi Zarządu Dróg 
Powiatowych. 
- lobbowanie u Wojewody czy Ministra nie ma znaczenia, bo nie mogą nic  nakazać 
samorządowi województwa, rozbudowę szpitala   planujemy zrobić w ramach środków 
Regionalnego Programu Operacyjnego, zleciliśmy już wykonanie dokumentacji. 
J. Łożyński dodał, że tryb przygotowania do zakupu generatora trwa jakiś czas, radny już 2 
lata temu mówił o konieczności takiego zakupu, na co Starosta odrzekł, że jak najszybciej ten 
problem rozwiążemy, a dzisiaj znowu słyszymy to samo. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że szukaliśmy pieniędzy zewnętrznych, pamięta 
o tym, zrealizujemy zakup tak szybko, jak będzie to fizycznie możliwe. 
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H. Sarul powiedziała, że Starosta nie docenia ryzyka, ale jeśli się coś stanie to powiemy 
prokuratorowi, że naciskaliśmy na Starostę. To jest bardziej pilne, niż coś innego. Radna 
powiedziała, że wzywa i prosi, możemy zmienić teraz budżet, kupić teraz, zanim ktoś umrze, 
a ktoś pójdzie do więzienia. 
H. Sarul dodała, że aparat cyfrowy, który miał kosztować 100 tys. zł można było dostać za 
darmo, np. szpital w Szczytnie dostał taki aparat za darmo o wartości 2 mln zł. Szpitale 
dostawały kardiomonitory, Rtg, rezonanse z Ministerstwa Zdrowia. Można to było dostać, 
żeby tylko był na czas złożony wniosek. Ale  Giżycko o tym nie wiedziało i teraz będziemy 
płacić 320 tys. zł. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, że w swoim wystąpieniu przed chwilą mówił 
o lobbowaniu na rozbudowę szpitala, a nie na zakup sprzętu. Nigdy nie słyszał, żeby 
Ministerstwo rozdawało sprzęty, ale zapyta w Szczytnie, Mrągowie. Sprawdzi, ale wie, że 
w historii powiatów takiego fundowania nie było. 
J. Łożyński powiedział, że szpital w Gnieźnie dostał 5 mln zł na rozbudowę szpitala. 
A Państwo dostajecie wypłaty za to, żeby wiedzieć, a nie wiecie. 
 
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 6. Informacja Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na obszarze 
Powiatu Giżyckiego wraz z informacją o wynikach kontroli obiektów o podstawowym 
znaczeniu dla obszaru powiatu. 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu powiedziała, iż  temat był szczegółowo prezentowany 
i omawiany na posiedzeniach  komisji stałych, które zaaprobowały przedstawioną treść.  
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o  uwagi i pytania 
do przedstawionego materiału. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się z Informacją 
nie zgłaszając uwag. 
 
Ad. 7. Informacja Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w zakresie 
przestrzegania prawa budowlanego w powiecie. 
Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu powiedziała, iż  temat był  prezentowany i omawiany na 
posiedzeniach  komisji stałych, które zaaprobowały przedstawioną treść.  
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o  uwagi i pytania 
do przedstawionego materiału. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się z Informacją 
nie zgłaszając uwag. 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu rozliczania i udzielania dotacji 
szkołom i placówkom niepublicznym o uprawnieniach publicznych. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 
Konieczność podjęcia nowej uchwały w sprawie ustalenia trybu rozliczania  
i udzielania dotacji szkołom i placówkom niepublicznym o uprawnieniach publicznych oraz 
trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania wynika ze zmiany ustawy 
o systemie oświaty oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. z 2016 r., poz. 1010) z dnia 11 lipca 
2016 r., która w art. 27 wprowadza konieczność zmiany zapisów w uchwałach związanych z 
udzielaniem dotacji: „Art. 27. Do czynności podejmowanych w związku z udzieleniem 
dotacji, o których mowa w art. 80 i art. 90 ustawy zmienianej w art. 1 w brzmieniu nadanym 
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niniejszą ustawą, na rok 2017 stosuje się przepisy art. 3 pkt 26-33, art. 78a-78e, art. 79a, art. 
80, art. 89b-89d i art. 90 ustawy zmienianej w art. 1 w brzmieniu nadanym niniejszą ustawą.” 
Główna zmiana polega m.in. w nazewnictwie, gdzie dotychczas była mowa  
o „dotacji” a ww. ustawie uległa zmianie na „podstawową kwotę dotacji”. Sprecyzowano 
znaczenie pojęć w ustawie m. in. podstawowa kwota dotacji, uszczegółowiono zapisy 
odnośnie terminów najbliższa gmina, powiat, itp., a także wprowadzono również nowe 
pojęcia (np. statystyczna liczba uczniów) oraz obowiązki dla jst. odnośnie upubliczniania na 
stronie wysokości kwot podstawowej kwoty dotacji na jednego ucznia dla poszczególnych 
typów szkół, które samorząd dotuje.  W obecnie obowiązującej uchwale nr XV.98.2015 Rady 
Powiatu w Giżycku z 22 grudnia 2015 r. zmiany mają charakter wyłącznie techniczny. 
Z tekstu uchwały zostały usunięte punkty, które we wcześniejszej uchwale były uchylone 
przez RIO w Olsztynie. Zmieniony został zapis odnośnie dotowania szkolnych schronisk 
młodzieżowych oraz nastąpiła zmiana w załącznikach do uchwały  dostosowując je do 
zmienionych zapisów w uchwale.  Wprowadzone zmiany w uchwale nie powodują skutków 
finansowych dla powiatu.   
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinię do projektu uchwały. 
Komisje Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz  Edukacji Kultury i Sportu pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXV.154.2016 w sprawie ustalenia trybu rozliczania i udzielania dotacji 
szkołom i placówkom niepublicznym o uprawnieniach publicznych została podjęta – 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Giżyckiego.  
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 
Grafik dyżurów aptek na 2017 rok został przygotowany zgodnie z ustaleniami farmaceutów 
podczas spotkania, które odbyło się dnia 4 lipca 2016 roku w Starostwie Powiatowym 
w Giżycku. Przyjęty został nowy, 48-godzinny, system dyżurowania. Dyżur pełniony będzie 
całodobowo w godz. 8:00 - 8:00. Właściciel aptek „Błękitna” i apteki w przychodni przy ul. 
Wodociągowej pełni dyżur w Aptece „Błękitna” proporcjonalnie do ilości posiadanych aptek 
tj. 4 dni (96 godz.). Właściciel aptek „Nowa”, „Omega”, Parkowa” pełni dyżur w aptece 
„Nowa” proporcjonalnie do ilości posiadanych aptek tj. 6 dni (144 godz.).  Zgodnie 
z art. 94 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. Prawo farmaceutyczne (Dz. U. z 2008 r. Nr 
45, poz. 271 z późn. zm.) rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych na danym terenie 
określa, w drodze uchwały, rada powiatu, po zasięgnięciu opinii wójtów (burmistrzów, 
prezydentów miast) gmin z terenu powiatu i samorządu aptekarskiego. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, iż jest w posiadaniu pozytywnych opinii 
o przedłożonym projekcie uchwały od Gmin: Giżycko, Wydminy, Miłki, Kruklanki, MiG 
Ryn, Miasta Giżycka. Odczytała negatywną opinię Okręgowej Izby Aptekarskiej w Olsztynie. 
(Pisma znajdują się w teczce „Projekty uchwał”). 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinię do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Edukacji Kultury i Sportu  zapoznały się, 
ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
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Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXV.155.2016 w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Giżyckiego została podjęta – stanowi załącznik nr 
6 do protokołu.  
Ad. 10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z PFRON w 2016 r.  
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 
Zmiana uchwały nr XVIII.147.2016 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 
29 września 2016r. związana jest z informacją dotyczącą niewykorzystanych środków 
w Powiatowym Urzędzie Pracy oraz oszczędnością w dziale turnusy rehabilitacyjne 
i dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób  niepełnosprawnych. W związku 
z tym dokonaliśmy analizy potrzeb. W związku ze zbliżającym się końcem roku 2016 r. 
dokonujemy przesunięcia w zakresie rehabilitacji zawodowej na rehabilitację społeczną w ten 
sposób, że zwiększamy środki na dofinansowanie przedmiotów ortopedycznych i środków 
pomocniczych, a także bariery funkcjonalne. Końcowy podział środków obrazuje poniższa 
tabela: 
 

 

L.p 
Nazwa zadania Plan  2016 zmiany Po zmianach 

1 2 3   

1. Finansowanie  wydatków  na instrumenty i 
usługi rynku pracy na rzecz osób 
niepełnosprawnych poszukujących pracy i nie 
pozostających 
w zatrudnieniu   (art. 11) 

50800,00   0 50800,00 

 

2. Finansowanie kosztów szkolenia i 
przekwalifikowania zawodowego osób 
niepełnosprawnych (art.40)- zlecenie usługi 
szkoleniowej 

0 0 0 

3. Zwrot kosztów zatrudnienia pracowników 
pomagających pracownikowi 
niepełnosprawnemu w pracy (art.26d) 

0 0 0 

4. Zwrot kosztów wyposażenia stanowiska pracy 
(art.26e) 

0 0 0 

5. Przyznawanie osobom niepełnosprawnym 
środków na podjęcie działalności 
gospodarczej, rolniczej albo wniesienie 
wkładu do spółdzielni socjalnej (art. 12a) 

69450,00 - 27.650,00 41800,00 

Razem środki finansowe na zadania z zakresu 
rehabilitacji zawodowej 

 120.250,00  -27.650,00 92.600,00 

6. Dofinansowanie kosztów działania warsztatów 
terapii zajęciowej  

799.800,00 

 

X 799.800,00 

7. Dofinansowanie uczestnictwa osób 
niepełnosprawnych i ich opiekunów w 
turnusach rehabilitacyjnych  

31.916,00 

 

-2.603,00 29.313,00 
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8. Dofinansowanie likwidacji barier 
architektonicznych,  
w komunikowaniu się i technicznych, w 
związku  
z indywidualnymi potrzebami osób 
niepełnosprawnych 

91.000,00 + 30.746,85 121.746,85 

9. Dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji 
i turystyki osób  niepełnosprawnych  

6.000,00 

 

- 493,85 5.506,15 

10. Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i 
środki pomocnicze przyznane osobom 
niepełnosprawnych 

457.784,00 

 

0    457.784,00 

Razem środki finansowe na zadanie z zakr esu 
rehabilitacji społecznej 

1.386.500,00  + 27.650,00 1.414.150,00 

  
OGÓŁEM 

 1.506.750,00  X 1.506.750,00 

 
Radni zapoznali się z pozytywną opinią Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 
Niepełnosprawnych – załącznik nr 7 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinię do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Edukacji Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXV.156.2016 zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z PFRON w 2016 r. została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2016. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem do uchwały: 
Dochody i wydatki: 
Rozdz.85395 – zmniejsza się plan dotacji otrzymanych z Samorządu Województwa na 
finansowanie ZAZ w celu dostosowania go do zawartej umowy i wynikających z nich 
zobowiązań Samorządu. 
Rozdz.85417 – zwiększa się planu dochodów o środki w kwocie 4.827 zł uzyskane przez 
Międzyszkolną Bazę Sportów Wodnych z tytułu odszkodowania za uszkodzone mienie. 
Środki te przeznacza się na wydatki w tej jednostce. 
 Wydatki: 
Rozdz.60014, rozdz.85111 – dotyczy zabezpieczenia środków na zadania pn: 

1. „Wykonanie dokumentacji technicznej rozbudowy oddziału zakaźnego Szpitala 
Giżyckiego, nadzór, konsultacje, wniosek, studium wykonalności” w kwocie 
137.711 zł, 

2. „Wykonanie dokumentacji technicznej instalacji do dezynfekcji ścieków szpitalnych 
z oddziału zakaźnego w Szpitalu Giżyckim” w kwocie 37.000 zł. 

Środki na ten cel przesuwa się z nadwyżki planu w stosunku do potrzeb w zadaniu pn. 
„Przebudowa drogi Ruda-Rydzewo-Jagodne w m. Rydzewo”. 
Rozdz.71015 – dotyczy przesunięć środków pomiędzy paragrafami w ramach planu 
wydatków pokrywanych z dotacji celowej na zadanie zlecone z zakresu administracji 
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rządowej Powiatowym Inspektoracie Nadzoru Budowlanego na sfinansowanie bieżącego 
utrzymania jednostki. 
Rozdz.71095 – dotyczy przesunięć środków pomiędzy paragrafami w ramach planu na 
zadania związane z gromadzeniem, aktualizacją, uzupełnianiem, udostępnianiem 
i zabezpieczaniem zasobu geodezyjnego i kartograficznego w celu sfinansowania szkolenia 
pracowników Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami. 
Rozdz.75411 – dotyczy przesunięć środków pomiędzy paragrafami w ramach planu 
wydatków pokrywanych z dotacji celowej na zadanie zlecone z zakresu administracji 
rządowej w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej na sfinansowanie bieżącego 
utrzymania jednostki. 
Rozdz.80102, rozdz.80111, rozdz.85403 - dotyczy zapisania w prawidłowej podziałce 
klasyfikacji budżetowej wydatków pochodzących z dotacji celowej przeznaczonych na zakup 
podręczników, w tym także dotacji dla szkół niepublicznych (winien być § 2830 zamiast 
§ 2540) oraz przeniesienia środków z rozdz.85403 na rozdz.80102 w celu sfinansowania 
zakupu sprzętu komputerowego do biblioteki Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego. 
Rozdz.85407 i rozdz.85417 – dotyczy przesunięć środków pomiędzy paragrafami w ramach 
planu Międzyszkolnej Bazy Sportów Wodnych w celu sfinansowania bieżącego utrzymania 
jednostki. 
Ponadto w rozdz. 75020: przesuwa się środki planie wydatków na zadania inwestycyjne 
(roczne i wieloletnie) przewidziane do realizacji w 2016 r. w kwocie 10.000 zł z zadania pn. 
”Wykonanie instalacji telekomunikacyjnej w budynku przy ul. Staszica” na nowe zadanie 
pn.” Przyłączenie budynku przy ul. Staszica do sieci c.o.” 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisja Edukacji Kultury i Sportu oraz Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie opiniowały 
projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o opinię do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 10, „przeciw” – 4, „wstrzymujący się” – nie było. 
Uchwała Nr XXV.157.2016 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 
2016. Została podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 12. Sprawy różne. 
J. Łożyński zwrócił się do Zarządu Powiatu z prośbą o zlecanie organizacjom pozarządowym 
przez powiat spraw z zakresu ochrony środowiska w formie konkursu. Dotąd przydzielane 
były one Fundacji Wielkich Jezior Mazurskich,  ale w tej chwili są co najmniej dwa 
podmioty: ww. Fundacja oraz Mazurski Związek Międzygminny - Gospodarka Odpadami, 
który dysponuje obecnie nadwyżką za opłaty. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski powiedział, że MZMGO traktowany jest wg prawa jak 
gmina czy powiat, związek też może zlecać zadania organizacjom pozarządowym. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, że FWJM utworzona została z woli samorządów, 
fundatorami jej jest ponad 20 gmin. Od wielu lat wspomagamy sprzątanie Mazur. Sugestię 
radnego weźmiemy pod uwagę. 
Przewodnicząca Rady Powiatu M. Łępicka-Gij  poruszyła trzy sprawy: 

1) zaprosiła zebranych na I Samorządowy Turniej Piłki Siatkowej o Puchar 
Przewodniczącej Rady Powiatu w dniu 3 grudnia w Sali Sportowej Zespołu 
Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu na godz. 9.00; 

2) przypomniała, aby Komisja Rewizyjna przygotowała na sesję grudniową plan 
pracy na rok 2017, pozostałe komisje plany pracy winne przygotować na sesję 
styczniową; 
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3) poprosiła, aby do końca grudnia składać propozycje i sugestie do planu pracy 
Rady Powiatu; 

4) poinformowała, iż do wiadomości Przewodniczącej Rady Powiatu w dniu 22 
listopada 2016 r. wpłynęło pismo z Międzyzakładowej Organizacji 
Związkowej Pracowników Oświaty NSZZ „Solidarność” Wilkasy L. 
dz.154/MOZPO/2016 adresowane do Starosty Giżyckiego Wacława 
Strażewicza zawierające wniosek o przeprowadzenie kontroli dotyczącej 
organizacji pracy w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 
w Giżycku; pismo do wglądu w Biurze Rady Powiatu. 

Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 13. Zamknięcie sesji.       
Wobec wyczerpania  porządku obrad tematyki sesji o godz. 15.50 Przewodnicząca Rady 
Powiatu zamknęła obrady.   
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk               Monika Łępicka-Gij  
 


